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Radna Rady Miejskiej  

w Czeladzi 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 w Czeladzi 
 

 

I N T E R P E L A C J A 

 

Szanowni Państwo,  

w odpowiedzi na pismo MZGK z dn. 18.06.2024 r., w którym wskazuje się, iż mimo opracowanego 

projektu nowej organizacji ruchu, uwzględniającego uspokojenie ruchu przy ul. Małobądzkiej oraz 

Trzeci Szyb, a także uzyskanie zatwierdzenia projektu w Starostwie Powiatowym w Będzinie, 

realizacja zadania jest niemożliwa z uwagi na brak środków finansowych, zwracam się z prośbą o 

wyznaczenie terminu montażu w/w progów zwalniających.  

Na portalu społecznościowym Facebook, obserwuję i czytam bowiem, iż np. w lipcu br. 

zamawialiście Państwo na wniosek innego radnego słupki, które następnie montowaliście przy 

ul. Miłej, kosiliście i oczyszczaliście Państwo tereny na wniosek Mieszkańców oraz prowadziliście 

inne, drobne i większe inwestycje.  

Rozumiem zatem, że problemy finansowe to już przeszłość i możemy wrócić do tematu montażu 

progów zwalniających przy ul. Małobądzkiej i Trzeci Szyb, gdyż bezpieczeństwo Mieszkańców (dla 

przykładu) ul. Miłej jest tak samo ważne, jak bezpieczeństwo Mieszkańców ul. Małobądzkiej i 

Trzeci Szyb. Mam nadzieję, iż nikt nie ma co do tego wątpliwości. 

Jeśli istnieją inne okoliczności, których celem jest brak montażu progów zwalniających, a tym 

samym – w najlepszym przypadku - narażanie Mieszkańców na utratę zdrowia, proszę o taką 

informację. 

Z poważaniem,  

 


